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Abstract (en)
The subject of the invention is a process for supplying heat, during their solidification, to the edge portions of a thin metallic product 4 continually
cast on a machine comprising a casting space defined by rotating twin rolls 1, 1" and two lateral closure plates 2, 2', characterised in that a lining of
consumable material 5, intended to react exothermically with the metal which comes into contact with it, is applied on the portions 9 of the cooled
surface of the rolls close to the lateral closure plates. <??>A further subject of the invention is a roll for a continuous-casting machine, adapted for
this usage, and a continuous-casting installation for implementing this process. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un procédé d'apport de chaleur pendant leur solidification aux rives d'un produit métallique mince 4 coulé en continu sur
une machine comportant un espace de coulée défini par deux cylindres en rotation 1, 1' et deux plaques d'obturation latérales 2, 2', caractérisé
en ce qu'on applique sur les portions 9 de la surface refroidie des cylindres proches des plaques d'obturation latérale un revétement de matiére
consommable 5 destiné a réagir de fagon exothermique avec le métal qui entre en contact avec lui. L'invention a également pour objet un cylindre
de machine de coulée continue adapté a cet usage, et une installation de coulée continue pour la mise en oeuvre de ce procédé.
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